

Protokoll för styrelsemöte för Yttre Svartskatauddens samfällighetsförening

(org.nr. 716465-8184) 2020-12-19 klockan 10:00 via Teams till 11:30

1. Mötet öppnas av *Annica Larsson*.
2. Närvarande: *Maria Bergalm, Magnus Rahkola och Annica Larsson*.
3. Till protokollförare utsågs *Magnus Rahkola*
4. Genomgång av föregående protokoll.
5. Aktuella ämnen

1. Avverkning av skogen känns idag inte aktuellt, rövning kan utföras av entreprenör men det kostar upp till 25.000kr beroende på hur mycket man vill röja.

Styrelsens förslag är att vi föreslår en dag under våren och hoppas att så många medlemmar som möjligt är med och röjer, samlar ris, håller sällskap och hjälper till så gott det går. Förhoppningsvis ansluter så många som möjligt och att vi får en trevligare skog.

2. Vägfrågor

Gemensamma: Vägarna på hela området ska få ett nytt lager grus till sommaren, tillsammans med övriga föreningar. Hyvling sker efter grusning, därefter får man se om man kommer behöva lägga på ytterligare ett lager. Arbetet kommer utföras när vägen torkat

Vid vägtrumman bland de första stugorna efter infarten till Alhamns södra strandväg, har cementringarna glesat på sig, vilket orsakar gropar i vägen. Dessa ringar måste bytas ut till en ny trumma under sommaren, kostnaden ska delas på alla tre föreningar.

Möten föreningsordföranden emellan kommer ske framöver.

Yss: Vid den lilla myren samlas stora mängder vatten, där behöver man gräva ned en ny trumma med större dimension för att ta undan de stora vattenmängderna. Arbeta utförs när grävaren är på området.

Dikesklippning bör ske i mitten/slutet av juli av hela vårt området.

3. Styrelsen har blivit godkänd hos Samfällighetsföreningsregistret.

4. I bryggan i södra hamn måste en stock under bryggan bytas ut till våren och rampen upp till bryggan lyfts tillbaka efter att högvattnet i höst flyttat upp den en bit

mot land. Gemensamma krafter i föreningen har anmält sig frivilliga, det blir en kostnad för material i form av ny stock.

5. Utskick av medlemsavgifter kommer att ske i början av februari.

6. Plogning, det har varit en plogning i oktober vid första ordentliga snöfallet, därefter har ingen plogning har skett fram till mötets datum.

7. Årsstämman föreslås bokas in på Vallens anläggning. Maria tar kontakt med Vallens om bokning.

6. Ekonomi. I kassan finns det 94 443kr.

7. Nästa styrelsemöte planeras till 2021-03-03, kl.18:00-20:00 via Teams, därefter 12/5 kl 18:00 via Teams.

8. 7. Övriga frågor

Vi i styrelsens diskuterade hur får vi medlemmar att engagera sig i föreningen och om vi kan få bättre gemenskap genom att anordna diverse aktiviteter.

Förslag på aktiviteter:

- Glöggafton
- Valborgsfirande
- Grillning vid badstranden

Fler förslag tas gärna in från medlemmar i föreningen.

Mötessekreterare

Magnus Rahkola

Justerare: TF Ordföranden

Annica Larsson

Kassör:

Magnus Rahkola